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Aanleiding/ overwegingen 
 

Medio april 2024 ontvingen inwoners van Stenenkruis te Oosterbeek een brief over het traject van 

aardgasvrij maken van deze wijk. Daarin staat beschreven dat de gemeente, samen met inwoners, 

aan een plan gaat werken de komende 1,5 jaar waarbij op verzoek van de gemeente het buurtiniti-

atief Duurzame SteK betrokken is en de gemeente en dit burgerinitiatief een onafhankelijke partij 

(WijkvanNu) heeft geselecteerd om het traject voor Stenekruis te begeleiden. 

 

 

Vragen1 
 

Vraag 1 Zijn er tot op heden, bijna een maand na bezorgen van de brief bij inwoners, aanmeldingen van in-

woners en hoeveel? 
  

Antwoord Er zijn 28 aanmeldingen van inwoners voor de meedenkgroep. Voor de eerste inloopbijeenkomst in 

het najaar ontvangen alle inwoners opnieuw een uitnodiging.  

 

 

Vraag 2 

Er is sprake van 15 beschikbare plekken voor geïnteresseerden om zich aan te melden. Verder wor-

den er 25 inwoners uitgenodigd via een lotingssysteem. Begrijpen we goed dat er 25 willikeurige 

inwoners worden uitgenodigd zonder te weten of zij geïnteresseerd zijn? Als deze mensen niet rea-

geren of beschikbaar zijn worden er dan andere, willekeurige, inwoners benaderd om uiteindelijk die 

25 plekken te vullen aan de meedenkgroepen? 
  

Antwoord Het klopt dat er 25 willekeurige inwoners uitgenodigd zijn zonder te weten of zij geïnteresseerd zijn. 

Hierbij is er wel op gelet dat er een eerlijke verdeling is gemaakt tussen bewoners van een 

koop/huur woning en van een boven- en benedengemiddelde WOZ-waarde. Hiervoor is gekozen om 

een zo representatief mogelijke meedenkgroep samen te stellen voor de wijk Stenenkruis. Naast 

 
1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 

ingediend bij de griffie. 
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deze brief voor de ‘lotingsgroep’ is er ook een algemene brief verstuurd aan alle bewoners van Ste-

nenkruis waarin ze uitgenodigd werden om deel te nemen aan de meedenkgroep. Uiteindelijk heb-

ben 7 personen zich aangemeld via het lotingssysteem en 21 bewoners via de algemene brief. 

 

Vraag 3 Kunt u aangeven welke overwegingen er gemaakt zijn door de gemeente en DuurzameSteK om te 

komen tot de gekozen onafhankelijke partij en zijn er meerdere opties beschouwd? 
  

Antwoord Er is een meervoudig onderhandse aanbesteding doorlopen waarbij wij een aanbestedingsdocu-

ment hebben opgesteld waarin we de verantwoordelijkheden en kwaliteiten van de procesbegelei-

der hebben uitgevraagd. Wij hebben in totaal 3 inschrijvingen ontvangen en beoordeeld, uiteinde-

lijk is WijkvanNu als beste naar voren gekomen. De benoemde aanpak en ervaringen van Wijk-

vanNu sloten het beste aan op de behoeftes in de wijk Stenenkruis. 

 

Vraag 4 Kunt u aangeven of er tijdens deze bijeenkomsten door de gemeente een beeld wordt geschetst 

van de mogelijkheden en kaders vanuit ons gemeentelijk beleid en begroting. 
  

Antwoord Tijdens de verschillende bijeenkomsten die wij de komende tijd gaan organiseren in Stenenkruis 

zullen wij gezamenlijk met de bewoners gaan toewerken naar een Wijkuitvoeringsplan (WUP). De 

vastgestelde kaders en uitgangspunten uit de Transitievisie Warmte zullen hieraan ten grondslag 

liggen. In het WUP staat straks wat de voorkeursoplossing voor de alternatieve warmteoplossing 

voor Stenenkruis is en hoe we hier vervolgens gezamenlijk naartoe gaan werken. 

  

    Vraag 5 Wat zijn de verwachtingen aangaande de financiën voor een dergelijk project en/of aanpassingen 

aan de woningen? Denkt het college hierbij aan een bijdrage vanuit de gemeente of komt de finan-

ciering vanuit derden (en zijn dat mogelijk) en/of komen alle kosten bij de bewoners van het Ste-

nenkruis te liggen? 

Antwoord De komende 1,5 jaar maken we samen met bewoners en stakeholders het wijkuitvoeringsplan. Ge-

durende deze periode gaan we ook de financiering van de verduurzaming verder onderzoeken en 

verduidelijken. De verwachtingen aangaande de financiën voor de aanpassingen aan de woningen 

zijn mede afhankelijk van de voorkeursoplossing die gekozen gaat worden in het WUP. De ver-

wachting daarbij is wel dat het om een dermate groot bedrag gaat dat voor de uitvoering van het 

WUP het college ook primair naar het Rijk kijkt voor mogelijke additionele financiering. 

 

 


